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VVBV vergadering met Natuur Monumenten i.v.m. de ingekomen omgevingsvergunning aanvraag 
van gemeente Westvoorne duinopgangen verbreding 1ste & 2de slag Rockanje.  

De werkgroep  verbreding duinopgangen hebben 12-07-2017 een vergadering gehad met 
Natuurmonumenten. 

Aanwezig namens VVBV: J. Compter, A. Oorschot, J. Koorevaar, J. Braat 

Aanwezig namens Natuur Monumenten: R. Joosse 

1. In aansluiting met eerdere gesprekken 5 April jl. met Natuur Monumenten (NM) houden wij 
een beter contact i.v.m. zaken die VVBV en NM aangaan op Voorne. 

2. De gemeente Westvoorne heeft tijdens de raadsvergadering 07-03-2017 aangegeven dat het 
verbreden een must is op aanwijzing van VRR en Politie. 

3. NM heeft begin April de gemeente Westvoorne verzocht de nut en noodzaak aan te tonen 
voor het verbreden van de duinovergangen en heeft deze inmiddels gekregen. 

4. VVBV heeft deze documenten ook gekregen betreffende de zogenoemde noodzaak voor 
verbreding maar kan zich hier niet in vinden. 

5. VVBV en NM hebben nl kopie documenten ontvangen van VRR dd. 21-april en Politie 24-april 
waar in zij instemmen met de plannen en aanpassingen zoals door gemeente is voorgesteld. 
Dit is waar de schoen wringt er is blijkbaar geen aanwijzing van VRR en Politie! 

6. Tevens zit er een adder onder het gras namelijk dat de gemeente van de jaarlijkse APV ’s van 
de strandpaviljoens af wil en de exploitatie vergunningen te willen aanpassen zodat de 
paviljoenhouders het jaarrond feesten en partijen kunnen houden. Dit klemt omdat de 
strandpaviljoens binnen de contouren van het Natura 2000 en stiltegebied Rockanje duinen 
vallen! 

7. NM en VVBV vinden dat deze waarden van Natura 2000 en stiltegebieden gerespecteerd 
dienen te worden en zoals het er nu uitziet kan dit niet omdat de gemeente zich nu al wilt 
onttrekken van de vergunningen en handhaving etc. 

8. Kort samen gevat verwachten wij extra overlast in het  Natura 2000/stiltegebied  veroorzaakt 
door het opheffen van de eis een evenementen vergunning aan te moeten vragen voor  
feesten in de strandpaviljoens. 

9. Praktisch gezien heeft het geen zin om opgangen te verbreden voor bv de brandweer omdat 
zij niet kunnen blussen omdat de wateraanvoer ontoereikend is. 

10. Omdat NM  geen aannemelijk bewijs heeft gekregen over de nut en noodzaak en handhaving 
ter voorkoming van overlast veroorzaakt door de feesten in de toekomst heeft NM voorlopig 
op basis van de servituten de zaak op hold gezet. Binnenkort is NM door gemeente 
Westvoorne uitgenodigd voor een gesprek 
 

 

   


